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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over hoge bonussen bij pensioenuitvoerders (ingezonden 
12 september 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Hoge bonussen drijven kosten pensioenuit-
voer fors op»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat het pensioengeld van docenten, 
verpleegkundigen, agenten en bouwvakkers steeds vaker als bonussen naar 
vermogensbeheerders gaat? 

Vraag 3
Vindt u ook vreemd dat de bonussen bij pensioenuitvoerders wel omhoog 
gaan, maar de pensioenen niet worden geïndexeerd? Vindt u daarom ook 
niet dat pensioenfondsen geen bonussen mogen uitkeren, zeker zolang er 
niet wordt geïndexeerd, en als er verliezen zijn, pensioenuitvoerders ook 
worden afgerekend? 

Vraag 4
Bent u bereid te onderzoeken dat deelnemers ook invloed hebben op de 
bonussen bij pensioenuitvoerders? 

Vraag 5
Hoe staat het bovendien met de toezeggingen die zijn gedaan tijdens het 
mondelinge vragenuur van 16 mei 2017 omtrent de bonussen bij pensioenuit-
voerder APG? 

Vraag 6
Bent u bereid de pensioenfondsbesturen opnieuw hierop aan te spreken? Is 
dit bovendien ook al in de pensioenkamer van ABP besproken?

1 https://www.ad.nl/economie/hoge-bonussen-drijven-kosten-pensioenuitvoer-fors-op~a7440a1b/
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